
  

 
  

  
   2.12.2021  

Skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag den 23. november kl. 19.00-21.00 i personalerummet på    
Bygaden.  
 
 
 

1. Godkendelse af referat  
Referatet godkendt 

2. Præsentation af John  
Flot præsentation! 

3. O – Corona – status 
Stadig et punkt på vores dagsorden! Højmosen har haft en del smitte, primært på 4. 
årgang. Krogsager mindre ramt på elevdelen, men har haft flere smittede personaler. 
Bygaden har pt. haft et enkelt smittetilfælde på 7. årgang og hele 7. årgang er testet i 
dag. Vi følger de fælles kommunale retningslinjer. Vurderer fra gang til gang, om der 
skal justeres på afvikling af arrangementer. Vi forventer fortsat at afvikle af 9. 
årgangsturen til København – men der kan hurtigt ske ændringer. 

4. O/B – Principper for lejrskoler. Vi skal lige forbi principperne igen; det er præciseret, 
hvad der er lejrskoler og hvad der er skolerejser – se vedhæftede. 
Der er forskel på lejrskoler og skolerejser. Lejrskoler er en del af undervisningspakken 
og dermed obligatorisk. Skolerejser er ikke en del pensum og er dermed frivillig.  
Ved begge former for ture, skal ingen udelukkes pga. økonomien.  

SB beslutning: Turen på 8. årgang defineres som en skolerejse. 

Skolebestyrelsen bakker op om tiltag, hvor der i skoletiden i begrænset omfang bruges 
tid på forskellige former for indsamling af penge i skoletiden, f.eks. ved udlevering af 
kirkeblade o. lign. Der er et lærings- og dannelseselement i det. Formuleringen i 
principperne fastholdes og det præciseres at skolerejsen på 8. årgang – herunder evt. 
fælles indtjening - er et punkt på forældremøderne på både 7. og 8. årgang. 

5. O – Indskrivning og klassedannelser til kommende 0. årgang. 
Indskrivning til næste skoleår er afsluttet, - i alt 116 elever. De kommende forældre 
orienteres omkring årsskiftet. 
 
 

6. D – Skolebestyrelsesvalg 2022 

  



Et kig på det materiale, bestyrelsen lavede ved sidste valg. Der udarbejdes igen 
valgmateriale, der fortæller om arbejdet, som kan lægges på Aula, Facebook m. m, 
sammen med korte high-ligths. Forældre, der har udvist interesse for SB-arbejdet, 
prikkes.  
 

7. D – AULA – Opslag og beskeder: Hvad fungerer – hvad udfordrer ift. kommunikation 
mellem skole og hjem. 
 
Opfordring til alle, at man ikke ”svarer alle” men kun til ”afsender” for at spare på 
antal notifikationer. Fint hvis man slutter sin besked med denne opfordring. Oplysning 
om, at der sættes slutdato på opslag (markeres som ”vigtig”), så der reduceres i 
beskedtråden. Aula-kultur tages op på forældremøder. Bestyrelsen oplever, at skolen 
rimeligt lykkedes med at sortere uvæsentlige opslag fra og dermed reducere i antal. 

 
8. Meddelelser: Bl.a. valgperiode, ledig stilling i udskolingen, printsituationen, episode 

i fysik på Bygaden.  
Valgperioden er 4 år! 
Jonni har fået nyt job og skolen søger dermed en ny f/k, matematik og 
innovationslærer. Ansættelsessamtaler mandag d. 29/11. 
Printsituationen er under pres. Vi kan p.t. ikke få leveret printpatroner, og må der for 
kun printe det allermest nødvendige. 
Dåse med Natrium fjernet af fra depotet i fysik af rummænd. 
Der er ansat en ny medarbejder til Ungemiljøet.  

 
9. Evt. 

Skolebestyrelsen på KIR har ønsket at træde ud af det fælles skolebestyrelsesarbejde i 
kommunen.  
Skolebestyrelsen er ærgerlige over, at disco-festen er aflyst. 
Næste møde er med spisning, hvis corona tillader. 

        

              

 

   
 

Martin Olesen  
Skolebestyrelsesformand  
  

Ulla Rasmussen  
Distriktsskoleleder 

Erritsø Fællesskole  
Erritsø Bygade 15, 7000 Fredericia 

Tlf. 7210 6260 www.erritsoe.skoleintra.dk 
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